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Pressemelding

Vurderer ny modell for interkommunal legevakt

Voss herad vurderer no å drifta legevakta i kommunal regi. I dag erlegevakta i samdrift med
akuttmottaket på Voss sjukehus.

Hovudgrunnen til at Voss herad vurderer å endra driftsmodellen, er økonomi.

Sentralt i vurderinga er at eventuell drift av legevakt i kommunal regi skal vera av like god kvalitet
som i dag.

I tida som kjem vil heradet gå inn i detaljplanlegging av korleis tilbodet kan verta. Ei eventuell endring
vil tidlegast tre i kraft frå januar 2022.
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